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Actielijst commissievergadering SOB           Kalenderjaar 2015/2016/2017/2018

  
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

     

07.11.17     

  Onderwerpen n.a.v. voorstel college 
betreffende vaststellen programma-
begroting planjaren 2018-2021: 

  

  Bergervliet Op dit moment wacht het college op de 
vaststelling van de transformatie-opgave en 
de instructies van de provincie. Naar 
verwachting komt hier in de loop van 2018 
duidelijkheid over. 

Met de eigenaar/ontwikkelaar zijn 

gesprekken gestart waarbij ook op ons 

verzoek de Woningstichting Berg en 

Terblijt is betrokken. Door het tijdelijk 

wegvallen van de medewerker vanuit 

de ontwikkelaar was e.e.a. 

gestagneerd. Gesprekken zijn inmiddels 

weer opgepakt. 

11.12.17 21.11.17    

  Stand van zaken project duurzaam, 
veilig en verantwoord wonen 

Alles wat men ontdekt wordt gegroepeerd 
en daar worden oplossingen voor bedacht, 
maar de raad is aan zet om aan de knoppen 
te draaien en aan te geven waar men al dan 
niet iets aan wil doen. Het college legt 
daartoe een voorstel voor aan de raad. 

Het gebrek aan juiste basisinformatie 

en capaciteit werkt belemmerend in de 

voortgang. Er is een voorstel in 

voorbereiding om eerst te werken aan 

die juistheid van de basisinformatie (is 

ook van belang voor de Omgevingswet) 

voordat de inhoud doorgepakt wordt. 

Parallel zijn er wel werkafspraken 

gemaakt. Zo wordt, om foute 

inschrijvingen te voorkomen, sinds 

geruime tijd een ontmoedigingsbeleid 

gevoerd. In de gevallen dat wel door 

een aanvrager wordt doorgezet wordt 

VTH ingeschakeld. 

Er wordt daarnaast nadrukkelijk ook 

gekeken naar de feitelijke leegstand. 

  Voorstel college betreffende 

vermindering regeldruk 
 

Het streven is om het project 
regeldrukvermindering in de 
raadsvergadering van december 2018 

Actie is uitgevoerd via raadsvoorstel 

december 2018. 
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helemaal af te ronden. 
 
Toezegging tijdens presentatie 
Omgevingswet:  
Het verzoek vanuit deze commissie om de 
zaken zoveel mogelijk te uniformeren neemt 
de wethouder mee in zijn overleg met de 
regio. Als dit lukt, is men ruim op tijd klaar 
om vervolgens in de regio te kijken naar hoe 
wordt omgegaan met de Omgevingswet. 
Budget: alvorens het budget van  
€ 150.000,00 wordt overschreden wordt de 
raad daarvan in kennis gesteld, hetzij bij de 
voorjaarsnota hetzij bij de najaarsnota van 
het volgende boekjaar. 

 

 

Presentatie staat gepland voor de cie 

van 20 november 2018.  

 

 

 

Er is geen overschrijding; nu geen actie  

nodig.  

  Voorstel college betreffende 
vaststellen bestemmingsplan 
‘Herontwikkeling Leeuwbier-terrein’ 

Verkeersdoorstroming/verkeersintensiteit: 
de wethouder zegt toe met de omwonenden 
om tafel te gaan zitten en te kijken naar 
mogelijkheden om handen en voeten te 
geven aan de veiligheids- en 
snelheidsbeleving.  
 
 

De communicatie met omwonenden  

Pr. Beatrixsingel over de 

verkeerssituatie is in een eindgesprek 

op 30 augustus 2018 afgerond. Het plan 

zoals met hen besproken is nu 

uitgewerkt in een raadsvoorstel. De 

bijbehorende verkeersbesluiten, die 

sowieso wenselijk zijn voor afwikkeling 

van verkeer over de Pr. Beatrixsingel 

zijn reeds genomen en gepubliceerd.  

  Schrijven (159) Natuurlijk Geuldal 
inzake reactie op aanvraag 
omgevingsvergunning door Topparken 
betreffende fase 4 herontwikkeling 
Residence Valkenburg 

Buitengoed Geul en Maas: zodra duidelijk is 
dat de brug niet gewenst is, schrapt de 
wethouder dit project uit de 
inventarisatielijst van eventuele projecten 
in het kader Buitengoed Geul en Maas. 

Het Buitengoed Geul & Maas voert geen 

projecten uit, maar faciliteert en kan 

partijen bij elkaar brengen. In dit geval 

heeft de initiatiefnemer –TOPparken- in 

verband met het ontbreken van 

draagvlak, het Buitengoed verzocht het 

project van de projectenlijst van 

Buitengoed Geul en Maas te schrappen.  

Dit is gebeurd.  

07.05.18 23.04.08    

  Voorstel college betreffende 
vaststellen BP verblijfsrecreatie 
Strucht 48 (inclusief de ingediende 

Als de haag geen onderdeel uitmaakt van 
het landschapsinpassingsplan neemt het 
college de suggestie van lid W. Weerts mee 

De haag is onderdeel van het 

landschapsinpassingsplan en dus ook 
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zienswijzen) om daar een instandhoudingsovereenkomst 
over op te stellen. 

van de instandhoudingsovereenkomst 

die is gesloten met initiatiefnemer.. 

02.07.18 12.06.18    

  Voorstel college betreffende verkoop 
Kasteel Oost 

Excursie: de wethouder stelt voor de locatie 

te bezoeken op het moment dat er meer 

duidelijk is over de invulling van de totale 

oostvleugel, maar misschien wil de 

wethouder sport de locatie nu bezoeken. 

Dit zal mogelijk in 2019 plaatsvinden 

zodra er meer duidelijk is cf afspraak. 

  Voorstel college betreffende 
vaststellen Verordening benoeming 
openbare ruimte 

Doel is om voor 1 januari 2019 een nieuwe 

(naar deze tijd geactualiseerde) verordening 

voor de straatnamencommissie vast te 

stellen. De leden die op dit moment zitting 

hebben in de straatnamencommissie worden 

proactief betrokken bij het opstellen van de 

nieuwe verordening. 

Hij zal de wethouder straatnamencommissie 

vragen nogmaals goed te kijken of het nodig 

is de straatnamencommissie opnieuw te 

benoemen. 

 

Zodra de verordening is vastgesteld staat 

deze volgens de wethouder open voor 

bezwaar. Als dit niet mogelijk is, moet de 

gemeente daar toch op een bepaalde manier 

mee omgaan. Misschien is het mogelijk om 

iets met een hardheidsclausule te doen.  

De wethouder zoekt uit hoe dit precies zit. 

Desgewenst wordt de raadsnota aangepast 

door het inbouwen van een hardheids-

clausule. Als dit niet kan, legt de wethouder 

uit waarom het niet kan.  

Actie is uitgevoerd via raadsvoorstel 

december 2018.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verordening is gepubliceerd en er zijn 

geen bezwaren binnen gekomen binnen 

3 maanden. 

  Rondvraag fractie CDA inzake 
rolschaatsbaan 

Bij het afronden van het Centrumplan wordt 

de rolschaatsbaan in een staat 

Wethouder Meijers zal met de stichting 

overleggen oever de gewenste staat. 
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teruggebracht. In welke staat het terrein 

wordt teruggebracht treedt de gemeente 

met de stichting in overleg.  

  Rondvraag fractie VSP inzake 
Omgevingswet 

Op dit moment wordt er gewerkt aan een 

plan van aanpak, dat plan ligt er in concept 

en daar zit een bepaalde einddatum aan. De 

wethouder legt het plan van aanpak nog dit 

jaar ter vaststelling voor aan de raad. Hierin 

staat welke stappen er gezet worden 

richting de Omgevingswet. 

Presentatie staat gepland voor de cie 

van 20 november 2018. 

  Rondvraag fractie VVD  inzake 
meldingen inwoners i.v.m. zwerfafval, 
maaiwerkzaamheden, kapotte 
straatverlichting, etc. 

De app waarmee mensen zaken kunnen 

melden is een aandachtspunt en is onder de 

aandacht van de burgemeester gebracht. Er 

wordt geïnventariseerd hoe hierin een 

verbeterslag gemaakt kan worden. Dit staat 

op korte termijn op de rol. 

Actie is i.o.m. Burgemeester en KCC 

uitgevoerd. Melddesk en de 

MijnGemeenteApp worden voortdurend 

geëvalueerd en waar mogelijk 

verbeterd.  

  Rondvraag fractie VVD inzake artikel in 
De Limburger: "Heuvelland wil flexibel 
woonbeleid" 
 

In een eerstvolgende overleg  zal de 

wethouder als plaatsvervangend voorzitter 

voorstellen om met een gezamenlijke 

reactie te komen. 

Overleg met Regio heeft plaats 

gevonden, besloten daar is niet per 

brief te reageren maar in het 

Bestuurlijk Overleg met de Provincie, 

hetgeen al is geschied. 

11.09.18 01.10.18    

  Voorstel college betreffende 
actualisatie meerjarenonder-
houdsplanning gemeentelijke 
gebouwen 2019-2028 

Er wordt nogmaals contact opgenomen met 
de tennisclub om te vragen hoe het zit, 
maar dit hangt ook samen met de 
verplaatsing naar Houthem. In het kader van 
sport houdt wethouder Meijers zich hiermee 
bezig. 

Overleg heeft plaats gevonden, zie 

verder de toelichting gegeven in de 

Begrotingsbehandeling op 7 november 

2018.  

  Voorstel college betreffende bewaakte 
fietsenstalling en openbaar toilet 
Walramplein 

Ten aanzien van het Duitse voorbeeld ten 
aanzien van de toiletten is aangegeven om 
dit te onderzoeken en meer bekendheid te 
geven aan de reeds beschikbare toiletten. 
 
Het college stelt voor om er een of twee 
camera’s op te hangen en te kijken wat dit 
oplevert. Er kan een evaluatieperiode 
worden ingesteld en een jaar monitoren wat 

Dit zal eind 2018 worden opgepakt met 

doorloop in 2019 : staat op agenda 

raadplanner.  
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er gebeurt. Mocht na een jaar blijken dat er 
erg veel fietsen gestolen worden, kan men 
altijd nog tot andere maatregelen overgaan. 

     

 


